
 
Verslag vergadering 07/08/24 
 
Aanwezig: Julien Willems, Eddy Luts, Ben Lambrechts, Bart De Visser, Jean Roef 
 
Agendapunten: 
- Financieel verslag 
- Onderhoudswerken Club 
- Bespreking taken bestuursleden 
- Overige punten 
 
Financieel verslag 
Bespreking financieel verslag en, apart het toogverslag (dd 07/08) 
Opmerkingen: Tooginkomsten zijn verminderd – Op een paar leden na, zijn alle lidgelden betaald (6560€), 
hiervan werd 2160 € aan KBBB gestort. 
Mogelijkheid om de v.z.w. aan te passen naar -niet BTW plichtig- (minder dan 25K€) wordt opnieuw 
bekeken na het sportjaar 24-25. 
Investering sportjaar 24-25: Nieuwe lakens op de kb tafels. 
Tussenkomst in de vernieuwing van de verwarmingsinstallatie. 
Mogelijke aankoop nieuwe lampen en wedstrijdballensets (offerte wordt aangevraagd) 
 
Onderhoudswerken Club 
Vanaf 20/8 zullen de werken beginnen voor aanpassing van de verwarming. 
Op 22/8 worden de nieuwe lakens op de kb tafels gelegd. 
Op 24/8 is er een algemene opkuis voorzien (leden vragen om te komen helpen in apart mailbericht) 
Club is gesloten van 20 tot en met 23/8 
 
Bespreking taken bestuursleden 
Werking secretariaat:  Eddy blijft zich bezighouden met de administratie rond de v.z.w. (statuten e.d.) en is 
beperkt tot de opstart van het sportjaar. De statuten met de aanpassingen werden ondertussen ingediend. 
Jean is vooral bezig met de communicatie van informatie naar de leden. De informatie komt van de andere 
bestuursleden en van de KBBB. Jean verzorgt ook de website en het mailverkeer naar de leden en houdt de 
ledenlijst up2date. 
Werking financiën: Geen wijziging. 
Werking sportbestuur: Ben en Bart bespreken samen de werking. Bart zal het volledig overnemen van Ben 
na de inloopperiode. Julien en Ben verzorgen het voorzitter-en onder-voorzitterschap. 
 
Andere punten 
- Bij aankoop van nieuw biljartmateriaal voor de club, zal via Bart de prijsaanvraag gebeuren bij 

Verhoeven Luc. Een prijsvraag wordt nu gedaan voor nieuwe lampen voor de MB en stellen 
wedstrijdballen voor 3band en band. 

 
- Algemene opkuis 24/8 vanaf 09u00 tot 13u00. Robin zal de vloer opkuisen met de speciale 

stofzuiger. 
 
- Wat gebeurt er met de vrije ruimte ? 

Op de muren van deze ruimte wordt de “informatiemuur” geplaatst. Zodra de golfbiljarts weg zijn, 
worden tafeltjes en stoelen bij geplaatst.  
Het is ook de bedoeling om een aantal evenementen te organiseren (nog te bespreken). 
Eetfestijnen kunnen eventueel georganiseerd worden. 

 
Enkele voorstellen: 
Voorstellen Bart: ideeënbus - Bestaande bus wordt gebruikt ( Julien zorgt hiervoor). Het zou goed zijn om 
een signaalbel te gebruiken om de toogpersoon te roepen voor een drankenbestelling.  Misschien 
afspreken met de scheidsrechter om het biljartspel gedurende 5 min stil te leggen ? – Wordt nog 
besproken. 
Wellicht is het goed om een maandelijkse “clubdag” te organiseren – Wordt nog besproken. 
 
Leden die willen helpen in de club kunnen zich richten tot een van de bestuursleden. 


